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Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v decembru 2020 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zadeva:  ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA  
 
Antona Brula: 
1. Na prejšnji seji OS je podal pobudo, da skupna občinska uprava – Medobčinska inšpekcija in 
redarstvo občin Bele krajine popiše kritična mesta, kjer škarpe, žive meje, nasadi … v mestu Črnomelj 
segajo manj kot 0,5 metra od cestišča oz. pločnika. Vodja MIR-a med drugim v odgovoru navaja: »Ne 
moremo pa kar nekih živih mej na splošno popisovati, to ni inšpekcijski postopek«. V mojem predlogu 
se ni pričakovalo inšpekcijskih postopkov, ampak le informativni popis, da bi se lahko uredilo stanje 
na tem področju v občini Črnomelj. Pri obravnavi poročila o delu MIR-a na eni preteklih sej OS sem 
predlog za popis stanja podal vodji MIR-a, ki je bil na seji prisoten in s strani župana sem dobil  
občutek, da se s predlogom popisa strinja. Predvidevam, da ima omenjena služba tudi nadrejenega in 
pričakujem, da bo le-ta naročil vodji MIR-a, da pripravi omenjeni popis. Pri obravnavi poročila o delu 
MIR-a za leto 2020 pa se naj za popis obravnava.  
 
ODGOVOR: 
MIR je zadnja leta poostril nadzor nad preglednostjo in ovirami na občinskih cestah in pločnikih v 
mestu. Kar se tiče posega dreves, vej, živih mej in grmičevja, na tistih mestih, kjer so zaznane kršitve 
5. člena Zakona o cestah se izvaja ukrepe za odpravo nepravilnosti v skladu z Zakonom o 
inšpekcijskem nadzoru. V vseh primerih so zavezanci nepravilnosti odpravili. V primerih večjih kršitev 
oziroma ovir so določeni zavezanci žive meje, drevesa celo odstranili. V zadnjem letu navedeni organ 
pri nadzorih ugotavlja bistveno boljše stanje, kot v preteklih letih, kar kaže na ozaveščenost občanov 
na tem področju. Tako inšpektor kot redarja navedeno problematiko spremljajo v okviru rednih 
vsakdanjih nalog. V kolikor kdo od občanov na kateri lokaciji ocenjuje, da je zaradi živih mej oviran 
promet tako na cestah kot na pločnikih zmanjšana preglednost v cestnem prometu, lahko to sporoči 
inšpektorju, kateri bo opravil nadzor na samem kraju. MIR nima pooblastil in pristojnosti, 
selektivnega popisovanja živih mej na privat zemljiščih. 
 
Odgovor pripravil: Marjan Kastelic, vodja Medobčinske inšpekcije in redarstva občin Bele krajine. 
 
2. Na Lokvah, na pločniku, ob regionalni cesti nastaja novo odlagališče kosovnih odpadkov. Že več kot 
mesec dni nekdo tam odlaga kosovne odpadke, vsak dan je kup teh odpadkov večji. Glede na to, da je 
to v nasprotju z Odlokom o odlaganju komunalnih odpadkov, sprašuje kako je reagirala občinska 
redarska služba?  Upam, da se MIR ne bo skliceval na prijavo, saj je to na očeh vse javnosti. Komunali 
Črnomelj pa predlaga, da je v takšnih primerih bolj fleksibilna in kosovne odpadke odpelje v sklopu 
stroška, ko lahko 1x letno gospodinjstvo naroči brezplačni odvoz kosovnega materiala.  
 
ODGOVOR: 
Kosovni odpadki so sanirani, na ekološkem otoku je vse ok. 

Odgovor pripravil: Marjan Kastelic, vodja Medobčinske inšpekcije in redarstva občin Bele krajine.  
 
Renata Butala: 
1. Z odgovorom na vprašanje glede strategije aktivnega staranja nisem zadovoljna. Menim, da je še 
vedno potrebno veliko narediti za izboljšanje in ustvarjanje pogojev za lajšanje življenja naših 
starejših krajanov in krajank, še posebej osamljenosti, posebej v takih razmerah kot smo jim priča 
letos. Občina mora narediti strategijo aktivnega staranja in v bodoče še pomagati tem organizacijam 
(RK, Karitas in drugim), ki so nepogrešljive in jim v proračunu tudi nameniti več denarja.  



Vse več ljudi dosega visoko starost, delež mlajših generacij upada. Naša skupna odgovornost je, da bo 
to življenje tudi varno, udobno in kvalitetno. Nujno pa je potrebno tudi ozaveščanje prebivalstva o 
kakovostnem staranju. Premalo je programov, ki bi celostno obravnavali posameznika in ki bi 
starejšega človeka motivirali, da oživi lastne moči in potenciale, da sam išče rešitev za probleme. 
Pomembno je, da ljudje ohranijo zdravje, aktivno sodelujejo, da imajo potrebno znanje iz različnih 
področij in da niso le pasivni opazovalci ali prejemniki različnih oblik pomoči.  
Tudi na občinski spletni strani bi bil lahko nekje link za starejše, kjer bi si mogoče tudi sami poiskali 
pomoč, aktivnost ali karkoli drugega (oskrba na domu, oskrba v domu za starejše, dnevno varstvo, 
izobraževanje starejših, aktivnosti za starejše in še marsikaj). 
Po vzoru nekaterih evropskih držav in nekaterih občin, bi pri reševanju oskrbe in prebivanja za 
ranljive skupine, same, a še pokretne, občina lahko izkazala podporo za formiranje razširjenih 
gospodinjstev. Manjše skupnosti, večja varnost. 
Veliko občin je že vključenih tudi v projekt »Naredimo starosti prijazno občino. » Menim, da bi se tudi 
naša občina lahko vključila. 
Glede tega, da je vse zajeto v Strategiji občine, pa dajem pobudo k preučitvi vseh strateških 
dokumentov občine, s ciljem njihove prilagoditve na morebitne negativne posledice oz. prilagoditev 
novim pričakovanim razmeram zaradi koronavirusa, saj bo odpravljanje posledic lahko trajalo kar 
nekaj  naslednjih let. Naše socialno okolje pa  se je temeljito spremenilo, zato tudi je treba v prvi vrsti 
največ narediti za ranljive skupine. 
 
ODGOVOR:  
Pobuda vzeta na znanje, pripravlja se novelacija strategije razvoja občine, v okviru katere se bo 
pregledalo tudi področje starejših oz. ukrepi namenjeni starejšim. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, OU.  
 
2. Občina je leta 2018 dobila naziv mladim prijazna občina. Ali nameravamo ta naziv ohraniti? Kako je 
z vključevanjem mladih? Po drugih občinah imajo odbore za mlade. Naša občina o tem ne razmišlja? 
Imamo kar nekaj društev mladih, tudi na podeželju imamo npr. Društvo podeželske mladine 
Poljanske doline. Nujno bi jih bilo potrebno aktivno vključiti, ker drugače se bo mladina čisto izolirala 
in ne bo hotela več nikjer sodelovati. Nujno spodbujati aktivno državljanstvo mladih in družbeno 
vključenost ter seveda upoštevati tudi njihove potrebe in želje. 
 
ODGOVOR:  
Certifikat Mladim prijazna občina smo pridobili za obdobje 2018 – 2022 in ga bomo tudi podaljšali, saj 
vse ukrepe vzdržujemo ter jih nadgrajujemo. Mlade si prizadevamo čim bolj vključiti v mladinsko 
politiko v našem okolju in jih spodbujati pri njihovem delovanju. V naši občini odbor za mlade imamo, 
in sicer se v tem mandatu imenuje Posvetovalno telo za področje kakovosti življenja mladih pri 
županu, kamor so vključene aktivne mladinske organizacije v občini, ki so tudi pokazale interes za 
participacijo. Te organizacije redno sestankujejo z županom in aktivno sodelujejo pri več zadevah, ki 
se tičejo tako mladih kot na splošno kakovosti življenja v občini.  V naslednjem letu bomo pristopili k 
izdelavi Strategije za mlade, kamor bomo vključili vse mladinske organizacije v občini, tako v mestu 
kot na podeželju. Zavedamo se, da ima občina ambiciozne mlade, ki jih je nujno potrebno spodbuditi 
k aktivni participaciji, česar si tudi želimo. Občina Črnomelj skupaj z ostalima belokranjskima 
občinama in mladinskimi organizacijami sodeluje tudi pri obuditvi Mladinskega sveta Bele krajine, ki 
bo z delovanjem predvidoma začel  v naslednjem letu. Namen sveta bo združitev prostovoljnih 
mladinskih združenj in organizacij, ki delujejo med mladimi, s ciljem sodelovanja pri sprejemanju 
predpisov, ki neposredno vplivajo na življenje mladih, zagotovitve pogojev za delovanje in razvoj 
interesnih oblik združevanja mladih, povezovanja vseh društev lokalnih skupnosti Bele krajine, 
spodbujanja razvoja društev in organizacij, ki opravljajo javno koristne dejavnosti za otroke in 
mladino ter izvajanja dejavnosti s področja socialne politike otrok in mladine, vzgoje in izobraževanja, 
prostočasnih dejavnosti, kulture, javnega obveščanja in mednarodnega sodelovanja.  



Večkrat poudarjamo, da imajo mladi pri nas vedno odprta vrata, saj si želimo, da aktivno sodelujejo v 
lokalnem okolju in tu tudi ostanejo. Z mladinskimi organizacijami dobro sodelujemo, nedvomno pa si 
želimo tudi še več participacije s strani podeželske mladine. V izdelavo strategije mladih bomo 
vključili vse mladinske organizacije v občini, jih skušali čim bolj motivirati k participaciji in razširiti 
prostor za njihov razvoj. 
 
Odgovor pripravila: Darja Vukčevič, OU. 
 
3. Krajani Tanče Gore so julija na občino poslali dopis in niso dobili odgovora. V dopisu opozarjajo na 
izredno slabo stanje strehe na stavbi vaške zidanice v občinski lasti. Stavba je v sredini vasi, poleg 
postaja za šoloobvezne otroke. Ob vetru, neurju…s strehe padajo strešniki. Prosim, da se zadeva 
čimprej uredi, saj izkazuje sramotno skrb lastnika za svojo nepremičnino in nevarnost za razigrane 
otroke.  
 
ODGOVOR: 
Občina Črnomelj je do prenove objekta zidanice na Tanči Gori, ki bo prenovljen skupaj z ostalimi 
podobnimi občinskimi objekti, izvedla začasno zaščito strehe. 
 
Odgovor pripravila: Marija Prašin Kolbezen, OU.  

4. V naselju Kočevje, od križišča na obvoznico pa do Vrtina, je pločnik po eni strani ceste, nikjer pa ni 
prehoda za pešce. Menim, da bi prehod tam nekje moral biti, vsaj pri Petrolu.  Gre se za prometno 
varnost in reševanje varnosti občanov, predvsem otrok in starejših. 
 
ODGOVOR: 
Na tem odseku ceste Kočevje je v planu izvedba kolesarske povezave po lokalni cesti - navezava na 
kolesarsko stezo na Črnomaljski obvoznici. V ta projekt bomo vključili tudi izvedbo dveh prehodov za 
pešce. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
Maja Kocjan:  
1. Etažni lastniki vseh treh stavb na ulici Pod smreko 2, 4 in 6 do Rems Andreja so pripravljeni 
plačati določen delež za izvedbo asfalta po poti med bloki do garaž. Prav tako je pripravljen dati delež 
za asfalt Andrej Rems, ki uporablja to pot. Predstavnik stavbe na ulici Pod smreko 6 je povedal, da mu 
je sedanji župan obljubil, da bo v njegovem mandatu poskrbel, da bo ta pot asfaltirana. Vprašanje se 
glasi: Koliko % plačila po tej informativni ponudbi bi bila Občina Črnomelj pripravljena prispevati za 
financiranje te poti med bloki? Etažni lastniki na ta asfalt čakajo že 50 let in sedaj bi bil čas, da se to 
tudi uredi, saj so v središču mesta, ki ni urejena osnovna pot med objekti. 
 
ODGOVOR: 
Za asfaltiranja takšnih ulic in javnih poti se vsako leto dogovarjamo s krajevnimi skupnostmi. Da bi 
lahko investicijo uvrstili v spisek prioritetnih investicij v posamezni KS, je potrebno pripraviti 
predračun in se na sestanku s KS in občino dogovoriti glede sofinanciranja. Vsekakor mora biti 
lastništvo ceste urejeno, kar je bilo v tem primeru izvedeno šele v l. 2018, zato tudi ni bilo mogoče 
prej izvajati del na makadamski dostopni cesti. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
 
 
 



Mojca Čemas Stjepanovič: 
1. Glede odgovora o javni razsvetljavi med mestnim jedrom Črnomlja in poslovno cono Majera 
dodaja, da so največkrat problem neosvetlitve v tem delu mesta uničene svetilke (žarnice). 
Vzdrževalec javne razsvetljave naj zato redno zamenjuje poškodovane svetilke.  
 
ODGOVOR:  
Pobuda vzeta na znanje in bo urejeno. Vzdrževalec javne razsvetljave je dobro odziven na prijavo 
težave oz. napake pri obratovanju javne razsvetljave, le sporočiti je potrebno lokacijo okvare (kdor 
koli, ki zazna okvaro) v Center za prijavo napak, ki je na voljo 24 ur na dan vse dni v letu. 
 

Center za prijavo napak: 
T: 040 756 220 
E: prijavanapak@evi.si  

 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU 
 
Zalka Bosanac: 
1. Povišana so sredstva povprečnin za občine. Kaj posledično to pomeni za krajevne skupnosti, bodo 
tudi dotacije za KS povišane? Pri pripravi proračuna občine Črnomelj 2021 naj se razmisli o povečanju 
sredstev za krajevne skupnosti. 
 
ODGOVOR:  
V proračunu za leto 2021 so se sredstva za KS povečala za 10.000 EUR. To pomeni, da po novem 
znaša minimalna dotacija za delovanje 1.905 EUR in je povišana iz 1.420 EUR.  
 
Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU. 
 
Nataša Hudelja: 
1. Ali so v projektu prometne ureditve pri OŠ Vinica predvideni tudi ukrepi za umiritev prometa? 
 
ODGOVOR: 
Elaborat prometne ureditve, ki ga je naročila Direkcija RS za ceste, predvideva postavitev trapezne 
ploščadi na mestu prehoda za pešce med OŠ in vrtcem. Hitrost vozil bo omejena na 30 km/h. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. V Vinici, na lokaciji »Štrkovih njiv« naj bi bila za potrebe gasilskega vozila postavljena premična 
garaža. Ali bo vse pripravljeno do dobave vozila? 
 
ODGOVOR:  
Predstavniki PGD Vinica so predstavili idejo o postaviti premične garaže na lokaciji »Štrkovih njiv«. Na 
OU je bilo izvedeno preverjanje možnosti postavitve takšnega objekta na parcelah št. 537/2, 538, 545 
vse KO Vinica, na kar je bila podana naslednja ugotovitev. Iz prostorskega vidika je bila omenjena 
lokacija ocenjena kot manj primerna za takojšnjo rešitev problema. Predvsem zaradi potrebe po 
spremembi prostorskega akta in zaradi ocene, da bo potrebna tudi podrobnejša prostorska presoja 
ureditve, posebno če se bo na območju umeščalo različne rabe prostora. 
Po izdelavi finančne konstrukcije je najhitreje možno pričeti z gradnjo na parceli št 28/6 KO Vinica, v 
lasti PGD Vinica. Omenjena parcela se nahaja v območju s podrobno namensko rabo CD – območje 
centralnih dejavnosti, na katerem se nahaja že tudi osnovni objekt – gasilski dom in je njegova 
dozidava za predvidene potrebe možna, brez kakršnihkoli predhodnih sprememb prostorskega akta, 
takoj. Dostop  je obstoječ iz regionalne ceste, potrebno bi bilo pridobit soglasje direkcije za ceste. Po 
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omenjeni parceli potekata elektro vod, in telekomunikacijski vod, z upravljalcema omenjenih vodov 
se bi bilo potrebno uskladiti glede obstoječih vodov na parceli. 
Vprašanje smo naslovili tudi na GZ Črnomelj, za njihovo strokovno mnenje o predlagani lokaciji 
premične garaže. 
 
Odgovor pripravil: Jože Weiss, OU.  
 
3. Ali se je kaj premaknilo od zadnjega obiska ministra za infrastrukturo?  
 
ODGOVOR: 
Minister za infrastrukturo, g. Jernej Vrtovec  je na obisku 11. septembra 2020 v Črnomlju zagotovil, 
da bo tudi na naši strani Gorjancev zagotovil investitorja, ki bo lahko pospešeno do konca tega leta 
pripravil vlogo za angažiranje skoraj 2,9 MIO EUR sredstev EU, ki so v Dogovoru razvoja regij do leta 
2023 namenjena za projektiranje hitre ceste v Beli Krajini. DARS kot investitor in nosilec projekta že 
od oktobra naprej pripravlja potrebno dokumentacijo za vlogo za sofinancerska sredstva in za 
pričetek gradnje. 
Napovedal je tudi, da z rebalansom proračuna RS zagotavljajo več sredstev za državne ceste. Pred 
kratkim je izvedena preplastitev 2,6 km regionalne ceste R3-660/1179 med naseljema Tribuče in 
Dolenjci, v izvedbi je obnova 3,8 km iste ceste na odseku 1342 med naseljema Marindol in Žuniči. 
Delno je že izvedena obnova mostu čez reko Kolpo, izvaja se tudi dvig nivelete ceste zaradi 
poplavljanja in obnova 780 m regionalne ceste R3-659/2515 od Kota ob Kolpi do mejnega prehoda 
Sodevci. Saniran je posedek regionalne turistične ceste RT-919/1466 med Ziljami in Podklancem, za 
utrditev ceste je izveden podporni zid oz. kamnita zložba. Podpisan je sporazum za prometno 
ureditev med OŠ in vrtcem na Vinici. 
Če bo v naslednjem letu pričeta še obnova R3-658/2517 proti Staremu trgu ob Kolpi (5 km od 
»Vrhgore« do »Rokana«), kot jo je minister obljubil, pa morda še obnova RT-919/1223 med 
naseljema Griblje in Fučkovci, bomo lahko veselo ugotavljali, da se je kar nekaj premaknilo. Še 
posebej očitno na pripravi za izgradnjo 3. razvojne osi v Beli krajini, kjer je bil zastoj več kot enoleten. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
4. Ureditev vodnih izvirov: Jajce v Podklancu je lep izvir, ki bi ga bilo  potrebno obnoviti, zato se ga naj 
vključi v bodoče projekte.  
 
ODGOVOR: 
S KS Vinica so že potekali razgovori glede obnove izvira Jajce v Podklancu in dogovorjeno je bilo, da 
KS Vinica pripravi  podroben finančno ovrednoten popis del in predloge aktivnosti. Na osnovi le-tega 
se bo lahko preverila možnost obnove.  
 
Odgovor pripravila: Greta Auguštin, OU.  
 
5. Po Beli krajini bi bilo potrebno obnoviti oznake na pešpoteh. 
 
ODGOVOR: 
RIC Bela krajina v sklopu svojih aktivnosti evidentira med drugimi tudi pešpoti. Pripravljajo tudi plan 
upravljanja in prenove po posameznih poteh. Na osnovi le tega se bomo dogovorili za potrebne 
investicije in način zagotavljanja sredstev za obnovo oznak in drugih ureditev na pešpoteh.   
 
Odgovor pripravila: Greta Auguštin, OU.  
 
 
 



Mira Radojčič: 
1. Glede lastnega finančnega sodelovanja pri sofinanciranju projektov kot je npr. asfaltiranje, javna 
razsvetljava, … me zanima kakšen je dogovor (kot npr. sedaj pri ureditvi Ulice na pristavah)? Je prav 
takšen kot v KS Vinica?  
 
ODGOVOR: 
Na sestanku s stanovalci Ulice na Pristavah dne 8. 9. 2020 je bilo dogovorjeno, da projekt oz. 
dograditev javne razsvetljave sofinancirajo s prispevkom 300 EUR/stanovanjsko hišo, plačilo je 
omogočeno v 3 obrokih po 100 EUR.  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Andrej Fabjan:  
1. Občina Semič je povabila občane k oddaji predlogov za oblikovanje participativnega proračuna za 
leta 2021 in 2022. Predlaga, da tudi Občina Črnomelj razmisli o oblikovanju  participativnega 
proračuna 2021 oz. 2022. 
 
ODGOVOR: 
Pobuda bo obravnavana za proračunsko leto 2022, ko bomo preverili več možnosti in aktualnosti 
priprave proračuna.  
 
Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU. 
 
2. V današnjem gradivu pri točki »Odgovori na vprašanja in pobude članov sveta« je pri odgovoru na 
vprašanje Bernarde Kump razvidno, da se pripravlja strateški načrt Srednje šole Črnomelj, kjer bo 
dorečen podroben akcijski načrt in sodelovanje z osnovnimi šolami, društvi in ostalimi organizacijami 
v Beli krajini. Ali je kaj novega? Kdaj bo akcijski načrt izdelan? Upa, da bo občinski svet o zadevah 
seznanjen na naslednjih sejah OS.  
 
ODGOVOR: 
»Najprej želim v imenu kolektiva SŠ Črnomelj izraziti zadovoljstvo, da smo imeli zadnji delovni dan v 
šoli le eno okužbo s Covid-19 med dijaki in kasneje enega delavca  v šolskih delavnicah, kar pomeni, 
da smo zelo dobro poskrbeli za izvajanje ukrepov, kot je nošenje mask, stalno razkuževanje, socialna 
distanca ... Zato nam je žal, da se vlada RS ni odločila za regijsko zapiranje šol. Prav tako vas 
obveščam, da smo na SŠ s potekom pouka na daljavo zelo zadovoljni. Ob začetnem vloženem trudu v 
organizacijo takšne oblike pouka danes ugotavljamo, da smo brez posebnih težav vzpostavili pouk na 
daljavo, izvedli interna izobraževanja za kolektiv za uspešno uporabo spletnih orodij, učitelji so 
izredno sodelovalno naravnani, saj na tedenskih srečanjih – videokonferencah izmenjujemo primere 
dobre prakse, drug drugemu priskočimo na pomoč. 
Izrednega pomena pa je tudi, da smo vsem dijakom, ki niso imeli računalnikov za nemoten pouk, le-te 
priskrbeli, 4 zasebne računalnike in kamero smo podarili tudi zaposleni. Učitelji pomagajo dijakom na 
vse načine, da bi jim omogočili čim bolj enakovredno vključitev v pouk, s strani šole smo dijakom 
strokovnega in poklicnega programa priskrbeli programe za učenje strokovnih predmetov. Tako lahko 
danes trdim, da smo bili pri tej akciji zelo uspešni. Na žalost pa ima pa še vedno veliko dijakov težave s 
hitrostjo interneta, prihaja do motenj, tudi izpada interneta zaradi preobremenjenosti, zato bi 
predlagali OS, da če je le možno, pomaga pri odpravljanju teh težav oz. poskrbi za boljšo 
infrastrukturo. Enako na naši šoli velja za učitelje – pouk izvajajo s sodobno opremo, kamerami in 
tabličnimi računalniki. 
Kot ste lahko prebrali v Belokranjcu (po novem v naši stalni rubriki) so vsi dijaki 3. letnika strojni 
tehnik v novembru opravili enomesečno praktično usposabljanje pri delodajalcih (PUD), za kar se 
javno zahvaljujemo belokranjskim podjetjem (v veliko regijah jim to ni bilo omogočeno). 



Akcijski načrt promocije SŠ Črnomelj je usklajen z ravnatelji in svetovalnimi delavci OŠ, komunikacija 
teče ne tedenski ravni. Naj navedem le okvirni načrt: Izvedli bomo roditeljske sestanke za starše 
devetošolcev; v decembru in januarju bomo imeli skupne učne ure dijakov, učencev in učiteljev OŠ in 
SŠ ter virtualne tehniške dneve pod imenom: »Postani virtualni dijak Srednje šole Črnomelj«, učencem 
bomo na zanimiv način predstavili programe, dejavnosti, tekmovanja …. Pripravljeno je virtualno 
gradivo – zgibanke in plakati, videoposnetki …. Ki jih bodo posredovali na OŠ njihovim učencem. Prav 
tako se že pripravljamo se tudi na možnost, da bodo potekali informativni dnevi le preko spletnih 
aplikacij. V ta namen prenavljamo spletno stran šole. Intenzivno objavljamo na Instagramu in FB SŠ. 
Veseli bomo, če boste tudi člani OS delili naše objave.  
Na SŠ si želimo predvsem skupne pozitivne promocije … saj bomo le s skupnimi močmi in deljenjem 
dobrega lahko uspešni! 
Elizabeta Prus, ravnateljice Srednje šole Črnomelj« 
 
3. Do naslednje seje OS naj občinska uprava pripravi seznam zunanjih pogodbenih izvajalcev (kateri 
so in za katere projekte). 
 
ODGOVOR: 
Seznam bo pripravljen do naslednje seje v januarju 2021, ko se bo zaključilo leto in bomo imeli vse 
podatke za leto 2020.  
 
Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU. 
 
Marko Mravinec: 
1. Predlaga, da se v proračunu občine Črnomelj za leto 2021 poveča postavka javne poti in lokalne 
ceste. 
 
ODGOVOR: 
V proračunski postavki Občinske ceste imamo predvidene najnujnejše sanacije in asfaltiranja javnih 
poti in lokalnih cest v celotni občini, skupaj imamo 235 km cest. Tudi sredstva, ki smo jih predvideli v 
proračun za l. 2021 ne bodo zadoščala za vse potrebe, ker so nekatere občinske ceste še 
makadamske, večina jih je po več desetletjih uporabe zelo dotrajana. V kolikor se bo kot v letu 2020 
lahko pridobilo dodatna sredstva za investicije ob zunanji meji, bomo lahko povečali investicije na 
cestah ob meji. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Franc Ivanušič: 
1. Zgornji del vasi Preloke je dobil javno razsvetljavo. Ali je v načrtu izgradnja javne razsvetljave tudi 
za spodnji del vasi? Nujno potrebna je sanacije ceste v spodnjem delu Preloke, nekaj je bilo že 
narejenega, ne pa do konca.  
 
ODGOVOR: 
Posebnega načrta za izgradnjo javnih razsvetljav v občini ni izdelanega. Da do izgradnje javne 
razsvetljave pride, je odločilnega pomena pobuda s strani krajanov in krajevne skupnosti, še posebej 
v primerih, ko se v naselju izvajajo druga dela (vodovod, kanalizacija, podzemna elektrika in optika). 
Tako smo se po vgradnji optike (Telekom Slovenije) v strnjenem delu naselja Preloka dogovorili za 
sofinanciranje in izgradnjo javne razsvetljave, za kar smo tudi podali zahtevek za delno povrnitev 
stroškov po sklepu Vlade RS za investicije občin ob zunanji meji. V kolikor bodo tudi v letu 2021 in 
naprej zagotovljena dodatna sredstva za mejo, se bo lahko nadaljevala obnova javne poti v spodnji 
del Preloke, morda se dogovorimo tudi za javno razsvetljavo. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 







OBČINA ČRNOMELJ 
OBČINSKI SVET 
 
Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v decembru 2020 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zadeva:     INFORMACIJA O PREDVIDENIH TERMINIH SEJ OBČINSKEGA SVETA OBČINE ČRNOMELJ V  
LETU 2021 
 

 28. januar 2021 

 18. marec 2021 

 20. maj 2021 

 17. junij 2021 

 23. september 2021 

 11. november 2021 

 16. december 2021 
 
 
 


